
Zeer succesvolle eerste bijeenkomst Middelstroom. 

We gaan samen iets bedenken dat bij ons dorp past. 

De eerste bijeenkomst van de nog maar pas opgerichte coöperatie Middelstroom mag bijzonder 

succesvol worden genoemd. In de sfeervolle bovenzaal van herberg De Valk waren zo veel 

belangstellenden dat er zelfs mensen moesten staan. 

 

Voorzitter Pieter Schollema van de coöperatie heette iedereen welkom en gaf een korte uitleg van de 

avond. Een avond die bijzonder vrolijk begon want Nienke Homan (gedeputeerde van de provincie 

Groningen) bood het bestuur van Middelstroom namens de provincie een check van bijna 7000 euro. Kan 

een avond nog mooier beginnen? 

  

Er werd veel informatie over de coöperatie gegeven en er was veel ruimte voor het stellen van 

vragen. Binnenkort komt het bestuur met een eigen persbericht over deze avond. 



 

Voor de bijeenkomst ging Middelstum-TV met Pieter Schollema in gesprek. Bekijk de video hieronder 

door op de knop video bekijken te klikken. 

 

Meer informatie is te vinden op: www.middelstroom.nl. Bekijk HIER het fotoverslag van deze avond. 

Bron: Team Middelstum-info (4 mei 2017)  Jannes Klaassen 

 

http://www.middelstroom.nl/
http://www.middelstum.com/Aftrap%20Middelstroom/
https://www.youtube.com/watch?v=k5zeZARKjOU

